
 

 

 
 

 "ב ניסן, תשפ"דכ
 2024אפריל,  30

24-102-11 
 
 

 )ישיבה שנערכה ב"זום"( 17/4/24מכסות )חלב בקר( מיום הועדת החלטות ו
 ( 4 )ישיבה מספר

 
 

 וזיו בר נחום   הלל מלכה )חסר(  איציק שניידר  :חברי הועדה
  פרץ שורק     משקיף:

 , דורית אשכנזי ועו"ד עילית סקפה לנדאואלי ג'ורנו : משתתפים נוספים
 
 

 להלן הנושאים שנדונו על ידי הוועדה:
 

 הפרוטוקול הועבר לצדדים ואושר על ידם.   - 18/3/24אישור פרוטוקול מיום  .1
 
 
  - 2024   -הפחתות מכסה בגין תת ביצוע  .2

 
בישיבה קודמת החליטה הוועדה מי הם היצרנים שיש מקום לדון בהפחתת מכסתם 

 לאחר שניתנה להם הזדמנות להשמיע טענותיהם.
 .1/4/2024היצרנים קיבלו מכתב ואפשרות להעביר תגובתם עד ליום 

 
רטים רלוונטיים לגבי כל אחד מהיצרנים שקיבלו מכתב כי בכוונת לוועדה הוצגו פ

והתקבלה החלטה   הוועדה להפחית את מכסתם וכן תגובת היצרנים )במידה ונשלחה(
 כל אחד ואחד. פרטנית לגבי 

 
 

 יצרן חדש .3
 2024קיבלו זכאות למכסה וקיבלו היתר לייצור באומנה כבר שנה שלישית )לשנת  – רקע

 מיליון ליטרים(. 2היתר האומנה הוא בהיקף של 
לטענתם, מתכוונים להתחיל בייצור עצמאי כבר בחודש יולי השנה ומבקשים שנקצה 

    תנובה.להם את יתרת המכסה לייצור ושיווק למחלבת 
 

  – החלטה
מיליון ליטרים(  1.3מאשרים הבקשה ועם תחילת הייצור תוקצה להם יתרת המכסה )

 שישווקו למחלבת תנובה בהתאם להסכם שיווק עמם. 
 
 

  –בקשה להיתר אומנה  .4
קיבל הודעה כי מבקש לסיים השותפות בסוף חודש .המכסה מיוצרת בשותפות –רקע 

 יוני השנה.
מבקש לקבל היתר אומנה על המכסה שלא תיוצר בשותפות ועד למציאת חלופה אחרת 

 להמשך הייצור. 
 

 –החלטה 
צור קיים ספק רב האם יהיה ביקוש ליייש להבהיר ליצרן כי מאושר היתר אומנה אך 

המכסה והוא לא יוכל להתקשר בשותפות אחרת במהלך השנה כל עוד אפילו חלק 
 יתר אומנה. ממכסתו מועברת במסגרת ה

 



 

 

 
 
 
 
 
 

 בקשה לצירוף שותף .5
שאינם מאותו מושב. מבקשים לצרף שותף נוסף יצרנים,  3מדובר בשותפות של  - רקע 

 שגם אינו מאותו מושב. 
 

יצרנים  7יצרנים שותפים וניתן להגדיל עד  3על פי התקנות היתר שותפות יינתן לעד 
 ק"מ. 3כל היצרנים הם מאותו מושב או מושב סמוך עד  ובלבד

 
  – החלטה

)ב( "יישוב סמוך" הוא יישוב שהמרחק בין מרכזו לבין האתר שבו 18בהתאם לתקנה 
 ק"מ ולכן לא ניתן לקבל הבקשה.  3יבוצע ייצור החלב במסגרת השותפות אינו עולה על 

כיישוב סמוך לרפת ולכן לא ניתן ים בבחינת המרחקים לא ניתן להגדיר את היישוב
 לקבל הבקשה. 

 
 

 המשך דיון בבקשה לשותפות  .6
 

 נראה כי נדרש להם זמן נוסף להגיע להסכמות. עם היצרנים וב"כ, שיחה של בהמשך ל
בכל מקרה ביקשו להופיע בפני הוועדה ובמידת הצורך יזומנו לישיבה הבאה או יתואם 

  ביקור במשקם. 
 
 
 
 
 

 

 

 


